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Verslag Openbare Vergadering Dorpsplatform Woensdrecht 
 

Datum: dinsdag 24 mei 2022 
 
Aanvang: 20.00 uur 
 
Locatie: ’t Blickvelt 
  Dorpsstraat 49 
  4634 TN Woensdrecht 
 
Aanwezig 
Gerard van den Bergh, Wilco Lambrechts, Peter Kuijlen, Herman 
Heijns, Marjolein van der Pol-van Put, Kees Gravemaker, Thierry de 
Heer (wethouder), Linda Bogers (gemeente), Wannes van Kempen 
(gemeente), Frank Nolten (wijkagent) vertegenwoordiger WMO-
adviesraad en nog ongeveer 60 andere dorpsgenoten en/of 
belangstellenden. 
 
Afwezig 
Koen van Haaren, vertegenwoordiger BWI 
 
1. Opening, berichten van verhindering, vaststellen agenda. 
De voorzitter opent de vergadering om 20.00 uur. Hij heet de 
afwezigen van harte welkom. Hij stelt de leden van het 
dorpsplatform voor en geeft een toelichting op de agenda.  
Wijkagent Frank Nolten (wijkagent Ossendrecht) geeft aan dat de 
wijkagent voor Woensdrecht Ben Nefs vanwege ziekte niet 
terugkomt. Er zal een vacature worden opengesteld. 
Frank geeft aan op welke wijze en voor welke zaken de (lokale) 
politie bereikbaar is.  
 
2. Inventariseren inspreekpunten. 
Een bewoonster geeft aan dat er illegaal bomen zijn gekapt op 
landbouwgrond aan de Braakseweg. Zij heeft hiervoor de gemeente 
gebeld maar zonder resultaat. Er zijn 600 bomen gekapt; komt 
hiervoor nog een vervanging terug? Wethouder De Heer zegt toe 
dat mevrouw wordt teruggebeld door de gemeente.		
 
3. Bereikte resultaten dorpsplatform van het afgelopen jaar. 
Voorzitter geeft aan dat in de afgelopen periode diverse resultaten 
zijn geboekt: 

- Bloembakken Col. Whitakerplein 
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- Vlaggenmast Col. Whitakerplein 
- Vogelhuisjes 
- Bloemstroken t.b.v. bijen in het gehele dorp 
- Hondenpoep-actie door het hele dorp ( krijgt vervolg) 
- Wimpels in Dorpsstraat rond Koningsdag 
- Jaarlijks plaatsen kerstboom 
- (wie heeft/weet een geschikte boom voor dit jaar?) 

 
4. Stand van zaken RK Kerk 
Luc de Nijs geeft een toelichting. Mogelijkheid wordt onderzocht om 
het schip te slopen. Toren willen ze laten staan en opknappen en in 
de tijd van nu wat moois wegzetten. Te dure investeringen om de 
plannen van toen op dezelfde manier door te zetten, Vraag wordt 
gesteld of de burgers ideeën mogen inbrengen. Dat idee wordt 
omarmd maar geen garantie gegeven dat de ideeën ook uitgevoerd 
worden. Tijdsplanning is nog niet te delen. De wens is om er 
woningbouw te realiseren. Met de naastgelegen bewoners wordt 
een gesprek gepland om een verdere toelichting te geven.  
Als meer te vertellen is, komt Luc de Nijs met een toelichting in de 
volgende openbare vergadering in oktober. 
 
 
5. Stand van zaken Integraal Kind Centrum (IKC). 
Marloes Bastiaansen geeft een toelichting op de laatste stand van 
zaken over de bouw van het IKC in Woensdrecht. Men is nu al een 
aantal maanden bezig om de explosieven in beeld te brengen en tot 
ontploffing te brengen. De werkzaamheden bevinden zich in de 
afrondende fase. Asbest wordt ook gesaneerd en half juni is het 
terrein weer vlak en worden de speeltoestellen weer teruggeplaatst.  
Het definitief ontwerp wordt in april-aug 2022 verwacht en de 
omgevingsvergunning wordt deze zomer ter inzage gelegd. De 
verwachting is dat eind van 2022 of begin 2023 gestart wordt met 
de bouw. Er is veel kritiek door omwonenden op de kiss and ride 
strook. Wethouder De Heer zegt toe nogmaals naar de 
verkeerssituatie te laten kijken.  

 
Er wordt een toelichting gegeven door Gaby Rasenberg over de 
groeninrichting op de openbare ruimte.  
 
6. Wat komt er op de plaats van de basisschool? 
Starterswoningen? 
Wethouder Thierry de Heer geeft aan dat er nu nog geen plannen 
zijn. Plannen worden pas eind 2023 verwacht. Er zullen in ieder 
geval woningen gerealiseerd worden.  
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7. Nieuwe woningen Molenakkers. 
Voorzitter laat de presentatie zien. Koen van Haaren is verhinderd. 
Vragen kunnen via het dorpsplatform worden gesteld en doorgeleid 
naar Koen.  
 
 
8. Informatieavond ’t Marktje 
Wethouder Thierry de Heer geeft aan dat de projectontwikkelaar 
voor 1 juni de vergunning moet aanvragen om nog onder de WRO 
te vallen. Anders wordt de vergunning beoordeeld op basis van de 
Omgevingswet, ervan uitgaande dat de omgevingswet per 1 januari 
2023 ingaat. De ontwikkelaar wilde geen verdere toelichting geven 
op deze avond. In 2016 is toestemming gegeven om woningen te 
ontwikkelen op deze locatie. De provincie heeft daarmee ook 
ingestemd.   
 
9. Situatie Langeweg 
Wethouder Thierry de Heer geeft aan dat de gemeente geen 
middelen heeft voor een gescheiden fiets- of wandelpad. 
Waarschijnlijk na de zomer zullen de bermen worden verhard met 
grasbetontegels. Planning wordt nog nagegaan bij de gemeente en 
teruggekoppeld aan het dorpsplatform. 
 
10. Vuelta; vlaggen van ons dorp. 
Wethouder Thierry de Heer vraagt namens de gemeente om 
mogelijke ideeën aan te dragen voor aandacht voor de Vuelta. 
Herman Heyns stelt voor om een door de burgemeester 
goedgekeurde vlag van de kern Woensdrecht te gebruiken om het 
dorp onder de aandacht te brengen. Er worden 3 typen vlaggen 
aangeboden. Ze kunnen worden besteld door een email te sturen 
naar informatie@dpwoensdrecht.nl.   
 
11. Mededelingen. 
WMO adviesraad: gaat over sociaal domein en kan overal wat van 
vinden.  
 
Complimenten worden gegeven aan de groenploeg voor het goed 
onderhouden van de groenvoorzieningen in het dorp. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 22.00 uur en dankt de 
aanwezigen voor hun inbreng.  
 
De volgende openbare vergadering van het dorpsplatform 
Woensdrecht is op dinsdag 18 oktober 2022.  


